



روضة وهبة تماري  
Wahbeh Tamari KG

## صفوف الإنتظار للعام الدراسي 2024/2023

الرقم: ت.ا/177-2023  
التاريخ: 2023/8/21

حضرة أولياء الأمور المحترمين  
تحية طيبة وبعد،،،

حرصًا على خدمة أولياء الأمور وتلبية احتياجات أطفالهم، تقدم الروضة خدمة صفوف الإنتظار حسب الترتيب التالي :

### - الإنتظار الأول

يبدأ صف الإنتظار الأول من الساعة 1:45 وينتهي الساعة 3:15 ما عدا يوم السبت ينتهي الساعة 2:00. يتم تقديم عصرية صغيرة الساعة 2:10 وبعدها القيام بنشاطات متنوعة تهدف إلى تنمية مهارات الطفل، تشمل هذه النشاطات التلوين وقراءة قصص والالعاب التركيب ( بزل ، ليغو ) والاستماع إلى أغاني مناسبة وممتعة يقوم الطفل باختيار النشاط حسب رغبته . الرسوم المطلوبة لهذه الخدمة ( 120 ) دينار بالفصل تسدد عند تسجيل الطفل وتسدد على فصلين .

### - الإنتظار الثاني

يبدأ صف الإنتظار الثاني من الساعة 1:45 وينتهي الساعة 4:30 من الإثنين للخميس يتم فتح هذا الصف بحال سجل (8) أطفال والتسديد لكامل السنة من قبل الراغبين . نشاطات هذه الفترة يتم تقديم وجبة ساخنة ( كربوهيدرات ) الساعة 3:00 وبعدها القيام بنشاطات متنوعة تهدف إلى تنمية مهارات الطفل، تشمل هذه النشاطات التلوين وقراءة قصص والالعاب التركيب ( بزل ، ليغو ) والاستماع إلى أغاني مناسبة وممتعة يقوم الطفل باختيار النشاط حسب رغبته . الرسوم المطلوبة لهذه الخدمة ( 400 ) دينار بالفصلين تسدد عند التسجيل مباشرة .

يبدأ دوام صف الإنتظار يوم الاثنين 2023/9/11.

شاكرين لكم تعاونكم

مديرة الروضة  
زهية شداد/أبو خضر



روضة وهبة تماري  
Wahbeh Tamari KG

## Waiting class service for the academic Year 2023/2024

Dear Parents,  
Greetings,

In order to serve parents and cater to their children's needs effectively, the kindergarten offers a waiting class service according to the following arrangements:

### -Short hours Waiting Class

Waiting class service starts at 1:45 pm and ends at 3:15pm, except on Saturday until 2:00pm. The children are offered a small snack at around 2:10pm followed by a variety of activities aiming to enhance and develop their social, emotional and physical skills; such as colouring, storytelling, play time (puzzles, Lego...) and music. Fees are (120) JOD per semester to be paid at the beginning of each semester.

### -Long hours waiting class

Waiting class service starts at 1:45 pm and ends at 4:40pm from Monday to Thursday. This service is effective on the condition that at least 8 children are registered for the whole year and have settled their fees. The children are offered a hot meal at around 3:00pm followed by a variety of activities aiming to enhance and develop their social, emotional and physical skills; such as colouring, storytelling, play time (puzzles, Lego...) and music. Fees are (400) JOD for both semesters to be paid immediately upon registration.

- **Waiting Class service starts on Monday 11/9/2023.**

**Thank you for your cooperation**

Kindergarten Principal  
Zahia Shaddad Abu-Khader

Tel هاتف +962 (6) 566 2411 | Mob خلوي +962 (79) 506 0026 | info.tamari@nos.edu.jo | www.nos.edu.jo  
ص.ب 941502 عمان 11194 الأردن | P.O.Box 941502 Amman 11194 Jordan

Accredited by



معتمدة من